
J e g v z ő k ö  n v v

Készült Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2023. március 7. napján tartott 
közmeghallgatással egybekötött üléséről.

Testületi ülés helye: Közösség Ház étterme
7370 Sásd, Szent Imre u. 25-27.

Jelen vannak: Dr. Jusztinger János polgármester, Pintér Gábor alpolgármester, Pál
Csaba, Rabb Győzőné, Székely Szilárd, Takácsné Somogyvári Mária, 
Urvald Péter képviselők, Dr. Kajdon Béla jegyző, Koszorús Tímea 
aljegyző, Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető, Tollár Mónika 
jegyzőkönyvvezető, 14 fő helyi lakos.

Dr. Jusztinger János polgármester tisztelettel köszöntötte a lakosság részéről megjelenteket, 
a képviselő-testületet és meghívott vendégeket.
Megállapította, hogy a képviselő-testület 7 fővel jelen van, az ülés határozatképes és azt 
megnyitotta. Tájékoztatta a testületet és a megjelenteket, hogy az SZMSZ értelmében a 
képviselő-testület üléséről hangfelvétel készül. Javasolta, hogy a meghívóban közölt napirendi 
pontokon kívül az alábbi napirendi pontokat tárgyalják meg:

-  4./ napirendi pontnál két kérelmet tárgyaljon meg:
Sásdi Általános Iskola kérelme
Sásd és Térsége Terület- és Humánfejlesztési Nonprofit Kft. kérelme

-  11./ napirendi pontként: Személygépjármű értékesítése
-  12./ napirendi pontként: Néhai Hausmann Mária volt önkormányzati képviselő

temetése

Megkérdezte, van-e valakinek más napirendi javaslata.
Más javaslat nem hangzott el, a képviselő-testület az alábbi napirendi pontokat fogadta el:

1. /  Beszámoló Sásd Város Önkormányzata 2022. évi tevékenységéről
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

2. / Sásd Város Önkormányzata 2023. évi költségvetési tervezetének ismertetése
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető

3. / Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés között
átruházott hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb eseményekről 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

4. / Sásdi Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi költségvetésének elfogadása
Sásd Város Önkormányzata 2023. évi költségvetési rendeletének megalkotása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető

5. / Beszámoló a bölcsőde működéséről, önköltség, térítési díj meghatározása
Előadó: Gálné Banizs Gabriella ÁMK igazgató 

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető
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6. / Beszámoló az ÁMK Művelődési Központ és Könyvtára működéséről, a 2023. évi
munkaterv elfogadása
Előadó: Gálné Banizs Gabriella AMK igazgató

Meggyesi Mónika intézményegység-vezető

7. / Beszámoló a szociális étkeztetés működéséről, önköltség, térítési díj meghatározása
Előadó: Koszorús Tímea aljegyző

8. / Sásd Város Önkormányzata 2023. évi Közbeszerzési Tervének elfogadása
Előadó: Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető

9. / Fonyódligeti gyermeküdülő 2023. évi üdülési díjainak megállapítása
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető

10. / Sásd Város Önkormányzatának pályázata a 2023. évi lakossági víz- és
csatomaszolgáltatási támogatás igénylésére 
Előadó: Dr. Kajdon Béla jegyző

11. / Személygépjármű értékesítése
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

12. / Néhai Hausmann Mária volt önkormányzati képviselő temetése
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

13. / Beszámoló a polgármester és a Népjóléti Bizottság átadott hatáskörében hozott
döntésekről
Előadó: Rabb Győzőné a Népjóléti Bizottság elnöke

Dr. Jusztinger János polgármester tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy az 1-2./ napirendi 
pontokat közmeghallgatás keretében tárgyalják. Javasolta a testületnek, hogy zárt ülés 
keretében tárgyalják a személyi ügyek okán a 12-13./ napirendi pontot.

A képviselő-testület a javaslattal egyhangúlag egyetértett.

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a :

1./ Beszámoló Sásd Város Önkormányzata 2022. évi tevékenységéről 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester köszöntötte a megjelenteket. Elmondta, hogy a 2022-es 
évet a koronavírus járvány miatti lezárások után úgy kezdték meg, hogy ez lesz a józan tervezés 
és a stabilitásra törekvés költségvetése.
Úgy tűnt, túl vannak a világjárvány okozta gazdasági nehézségeken. Bíztak abban, hogy végre 
minden visszaáll a normális mederbe. Hiszen ebben az önkormányzati ciklusban, ami 2019 
októberétől kezdődött az első néhány hónapot kivéve tényleg kijutott a jóból. Az a hét bő 
esztendő, ami a korábbi éveket jellemezte véget ért. Véget ért az egész világon, az országban, 
így Sásdon is.
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A bő esztendőt a támogatási, fejlesztési pénzek bőségére értette. A 2022. évet úgy kezdték, 
hogy gőzerővel dolgoztak az új uniós fejlesztési ciklushoz kapcsolódó pályázataikon, készültek 
a hazai fejlesztési pályázatokra, itt pl. a Magyar Falu Program kiírásaira gondolt. Azonban 
nagyon hamar nyilvánvalóvá vált, hogy tényleg szőkébb esztendő következett. Februárban az 
Ukrajnában kialakult háborús helyzet, ennek nyomán minden negatív gazdasági hatás, 
energiaválság, óriási infláció alaposan kihatott az országra és az egész önkormányzati szférára 
is. Innentől kezdve egy sokszorosan nehezített pályán mozogva kettős feladatuk volt. Az első, 
hogy biztosítsák a stabil működés kereteit, hiszen mindaz, ami korábban természetes volt, 
filléres tételt jelentett a költségvetésben, hirtelen megfizethetetlenül drága lett. Már az év 
második felében egyértelműen látszott, hogy az állami normatíva s a helyi bevételek egyszerűen 
együttesen sem fedezik a működési kiadásokat. Nemcsak Sásdon, de más településen sem. A 
8-10-szeresére szökő energiaárak mellett a lakossági adók, így a Sásdon fizetendő kommunális, 
ill. építményadó egyéves összege egyetlen hónapnyi működést sem biztosított. Maximum 
néhány hétnyi közvilágítást. Kiemelten kellett tehát azon dolgozni, hogy kiegészítő, plusz 
forrásokhoz jussanak, minden követ, minden kapcsolatot megmozgatott annak érdekében, hogy 
a működőképességüket fenntartsák. Ahhoz, hogy többletforrást szerezzenek, nem volt 
elégséges bemondásokra alapozni, pontos kimutatások, levezetések, részletes
energiagazdálkodási tervre volt szükség. Hatalmas többletmunka nehezedett nem csupán a 
polgármesterre, de a hivatali apparátusra is. Külön is megköszönte a hivatali kollégáknak, a 
jelenlévők közül kiemelten is Dr. Kajdon Béla jegyző úrnak és Nagy Lajos László pénzügyi 
irodavezető úrnak azt, hogy tényleg szinte éjt nappallá téve partnerek voltak a közös munkában. 
Nagyon sok ember munkája van abban, hogy most Sásd ott tart, ahol tart. Úgy gondolja, hogy 
Sásd élen járt ebben a munkában. Példaértékű részletes energiagazdálkodási tervet tett le az 
önkormányzat a központi kormányzat asztalára. A cél egyértelmű volt: leépítések, 
intézménybezárások, a közszolgáltatások érdemi korlátozása nélkül túlélni ezt az időszakot. 
Ahogy haladtak előre az évben érkeztek az új szerződéseknek megfelelő új, emelt számlák. A 
korábbi néhány százezerből néhány millió, a millióból pedig néhány 10 mFt lett. 
Nagyságrendileg 150 mFt-os rezsitöbblet forrását kellett megtalálni. Hálátlan feladat volt, de 
ebből a munkából a lakosság semmit sem vehetett észre. Sőt, akkor végezték jól a munkákat, 
ha a lehető legkevesebbet észleltek belőle. Az önkormányzat tudta, hogy a közvilágítás 
költsége, ami korábban évi 6 mFt volt, 2022-ben már 17 mFt, idén pedig már 52 mFt lett. 
Elmondta, hogy a Közösségi Házban rendezvényeket tartanak, de a konyha is itt működik. A 
gázfogyasztás költsége már nem évi 3-4 mFt, hanem 26-30 mFt. A Ház világítása évente nem 
1 mFt, hanem 5-6 mFt lesz. Az óvoda gázszámlája eddig évi 1 mFt volt, ezt követően 10 mFt 
lesz. Sajnos valamennyi intézményre elmondható mindez. Nagyon sok tárgyalást folytatott 
mindazért, hogy forrást szerezzen. Sajnos sok település drasztikus korlátozásokra kényszerült. 
Örül annak, hogy Sásdnak sikerült talpon maradnia. 2022 év végén 139.962.900,-Ft működési 
többlettámogatást sikerült elnyerni. Örül annak, hogy mindezt független polgármesterként 
sikerült elérnie. Még nagyobb öröm, hogy igazi csapatmunka volt. Megköszönte mindenkinek, 
aki segített benne, beleértve a képviselő-testület és a hivatali apparátus támogatását is. 
Elmondta, hogy a hatékony energiatakarékossági intézkedéseiknek köszönhetően működésük 
a 2023-as évre is biztosított. Elmondta, hogy a lakosság sem a közszolgáltatások színvonalában, 
sem azok mértékében érdemben mindezt nem érzi meg. Sok más településsel ellentétben 
egyetlen intézményt sem zártak be, még átmenetileg sem. A fűtést és világítást ötszörös áron is 
biztosítják. Megőrizték az önkormányzati munkahelyeket, egyetlen dolgozótól sem kellett 
megválni a válság miatt. Nem emeltek adót, nem vetettek ki újabb adónemeket sem a 
lakosságra, sem a vállalkozókra. Sásd még mindig az a település maradt, ahol nincsenek olyan 
adónemek, amelyek más településeken már régóta vannak. A rendezvényeket, programokat 
megtartották.
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A közvilágítás kérdését is sikerült megoldani, a korábbi 6 mFt-ról 52 mFt-ra emelkedett 
költségek ellenére is. Sásd minden mellékutcájában, lakóövezetében teljes mértékben van 
közvilágítás. Egyedül a 66-os, illetve 611-es főút egy, lakóházak által csak kevéssé érintett 
részében, illetve az egyáltalán nem lakott Mártírok útján kapcsolták le a lámpatestek kb. felét. 
Ez praktikusan minden második lámpát jelenti, figyelemmel voltak a gyalogátkelőkre, a 
városközponti csomópontra.
Figyelemmel arra, hogy itt nagyteljesítményű, nátriumos lámpák vannak, amelyek a 
mellékutcákban lévő kompakt lámpatestek fényerejének legalább a dupláját biztosítják, úgy 
gondolja, hogy itt sem lesz jelentősen érzékelhető a változás. Elmondta, hogy a főúti szakaszt 
jelentő Kaposvári úton semmilyen korlátozásra nem kerül sor, hiszen ez a szakasz lakóházakkal 
érintett. Ezzel az intézkedéssel önmagában több mint 10 mFt-ot spórolnak az idei évben, ami a 
korábbi években majd két évnyi közvilágítást jelentett volna. A lámpatestek kikapcsolására a 
következő hetekben kerül sor. Érzékelhető változást nem fog jelenteni, amennyiben így lenne, 
változtatnak. A kikapcsolás egyszeri költsége néhány 100 eFt-os tétel. Ezen túlmenően még 
időtartamában korlátozták minimálisan a közvilágítást, fél órával később kapcsol be este és fél 
órával korábban kapcsol le hajnalban. Ennek költsége kb. 400 ezer forint volt, amit Budapesten 
programoznak át központilag. Rádiójel-vezérelt a rendszer, csak az egész települést lehet 
egyszerre, így kb. 4 mFt megtakarítással számolhatnak. A borúsabb télvégi napokon 10-15 
perces kellemetlenséget jelenthet, de tavasztól már minden rendben lesz. Látható, hogy a 
korábbiakhoz képest még így is 10-11 mFt önerővel fedezhető a közvilágítás költsége. Sok-sok 
hónap kitartó munkája, jelentős átszervezések, anyagi ráfordítás és az ezt elismerő, elnyert 
központi támogatásnak köszönhetően kijelenthető, hogy Sásd lakossága számára az 
önkormányzati közszolgáltatások a korábbi színvonalon biztosítottak lesznek 2023-ban is. A 
hamarosan elfogadásra kerülő költségvetésük stabil lábakon áll az elmúlt 30 év legnagyobb 
krízishelyzete ellenére is. Bízik abban, hogy a sásdi lakosok a lehető legkevesebbet vesznek 
észre az alaposan megváltozott körülményekből. Elmondta, hogy a stabil működés mellett a 
fejlesztési terveiket sem adták fel 2022-ben. A korábbiakhoz képest példátlanul sok, kb. 300 
mFt-nyi összértékű beruházás készült el az elmúlt évben, amelyeket átadtak a sásdiaknak. 
Mindezzel gazdagodott Sásd. Kiemelte a Dózsa utca aszfaltozását, ami a Magyar Falu Program 
40 mFt-os támogatásából készült el. Ehhez a beruházáshoz 10 mFt önerőt biztosítottak. A 
Dózsa utca mindkét oldalán térköves járdát építettek két pályázati finanszírozásból. A Magyar 
Falu Program 5 mFt-os támogatásával megvásárolták a térkövet. A Belügyminisztériumtól 
nyert 11,5 mFt-os támogatásból járdát építettek. Ehhez 3,8 mFt önerőt biztosítottak. A Dózsa 
Gy. utcára összesen 70,3 mFt-ot fordítottak. TOP-os pályázatból megépítették az új bölcsődét, 
ami 180 mFt-ból valósult meg. Az önkormányzat 20 mFt önerőt biztosított a beruházáshoz. 
Hasonló kétcsoportos bölcsődék ugyanebben az időszakban 300 mFt-ból épültek máshol. 
Szintén sikeres pályázatnak köszönhetően 100 %-os finanszírozással elkészült a paléi dűlő 
aszfaltozása 421 m hosszúságban. 24,8 mFt támogatást nyertek, amiből 52 ingatlan 
villamoshálózat fejlesztése is tervben van. Az E.on a tulajdonosoknak külön almérőt fog 
felszerelni. Elmondta, hogy TOP-os pályázatból két játszóteret építettek nettó 15 mFt értékben. 
Az egyik játszótér a Deák téren, a másik játszótér a Fáy A. utcában épült. A Leader pályázatból 
6 mFt-ot nyertek a kertmozi infrastruktúrájának fejlesztésére. Ebből az összegből székeket, 
nagyon komoly moziprojektort, lejátszóeszközt, keverőt, hangfalakat vásároltak. A tavalyi 
évben ez összesen 320 mFt-nyi már megvalósult beruházás. Elmondta, hogy a jövőre nézve 
több mint 2,1 milliárd forintnyi elnyert pályázati forrásból finanszírozott projekt van 
folyamatban, vár megvalósításra, közülük jónéhány már a 2023. évben. Ezek közül kiemelendő 
az új bölcsőde melletti telken építendő orvosi centrum megépítése 250 millió forintból. így 
hosszú évtizedek után végre újra lesz Sásdnak saját tulajdonú, a háziorvosi és fogorvosi 
praxisoknak helyet adó rendelője. A Szent I. úti rendelőn kívül az önkormányzatnak nincs saját 
tulajdonú rendelője. A háziorvosok magántulajdonú rendelőkben rendelnek.
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Az orvosi centrum építésével kapcsolatos támogatási szerződést már korábban aláírta. Bízik 
abban, hogy az idei évben elindul az építkezés. A kétszintes épület a főútra merőlegesen, a 
telekhatár északi sarkában helyezkedik majd el. 2022. tavaszán döntött a képviselő-testület 
határozatában egyhangúlag, hogy az új bölcsőde melletti telken kerül megépítésre az orvosi 
centrum épülete. Elmondta, hogy szociális infrastruktúra fejlesztésre 100 mFt fordítható. A 
Család- és Gyermekjóléti Központ új épületbe költözhet. Új eszközöket, többek között új 
kisbuszt vásárolhatnak a közétkeztetési feladataik ellátására. A kisbusz beszerzése folyamatban 
van. Ezen kívül 250 millió forintból Sásdot felhelyezhetik a turisztikai térképre is. Az MTS 
Oldtimer Kft-vel és Orfu Község Önkormányzatával együttműködve veteránautó múzeumot, 
illetve Orfün fotópontot alakítanának ki az Abaligetre átvezető úton. Egyben a múzeumnak 
helyet adó önkormányzati épület előtt parkolót és elektromosautó töltőállomást építenének, 
kerékpártárolókkal, tereprendezéssel a pékség előtt. A Rákóczi u. 25. szám alatt lévő ingatlan 
jelenleg bérlakás céljára szolgál. Elmondta, hogy 3x100 mFt fordítható csapadékvíz-elvezetési 
beruházásokra. Ez az Újtelepet, az Arad, Kolozsvár, Nagyvárad utcákat és a Szent Imre utat 
érinti. Elmondta, hogy további 623 mFt értékben fejlesztik Sásdot. A Közösségi Házban a 
sportcsarnok új sportpadlót, akusztikai burkolást kap. Az előtérben felújítják a nyílászárókat, új 
padlóburkolatot kap az előtér és az ebédlő is. Ennek költsége kb. 160 mFt. A Szoborkert is 
megújul, itt tervezik a térkövezést, új köztéri bútorok kihelyezését, közvilágítás korszerűsítését, 
kertmozi infrastruktúrájának további fejlesztését, Fáy utcába vezető térköves járdaépítést. A 
sportpálya környezetének megújítása magába foglalja a 400 méteres rekortán borítású futókör 
kialakítását, a kreszpark helyén rendezvényteret fedett színpaddal, kiszolgáló létesítményekkel. 
Energetikai korszerűsítést terveznek a Kossuth L. u. 1. és a Dózsa Gy. u. 33. szám alatti 
önkormányzati ingatlanokon. A hömyéki csapadékvíz-elvezetéssel kapcsolatban elmondta, ha 
kiválasztásra kerül a nyertes ajánlattévő, a munkálatok megkezdődnek. Ennek költsége 50 mFt. 
A DÖ-FA Kft. telepétől indulna északi és déli irányba a csapadékvíz-elvezető árok és a Gödrei 
árokba vinné el a csapadékot. A Zöldváros -  Fedett piac beruházással kapcsolatban elmondta, 
hogy az épület 205 mFt+348 mFt-ból fog megépülni. A beruházás ezen felül tartalmazza még 
a Deák tér felőli parkolók kialakítását is. Továbbá megújul a II. világháborús emlékmű körüli 
tér is. Ennek átadását szeptemberre tervezik. Az Orgona utcai építési telkeket 20 mFt értékben 
közművesítették. A Sásd, Dózsa Gy. u. 4. szám alatt lévő garázsok felújítására kerültek a Sásdi 
Német Nemzetiségi Önkormányzattal együttműködve. A pályázati források mellett jelentős 
önerőt is fordítottak fejlesztésre. A tervek szerint önerőből aszfaltozásra kerül majd a Rózsa 
utca. Továbbá kátyúzási munkákkal is megbízták a céget. Összesen 30 mFt-ot biztosítanak az 
önkormányzat költségvetéséből. A háziorvosi ügyeleti ellátás átalakulása, átszervezése most 
van folyamatban. Az OMSZ átveszi az önkormányzatoktól az üzemeltetést. Sürgős esetekben 
sem marad senki ellátatlanul. 2022. évben 14 mFt-ba került Sásdnak az ügyelet fenntartása azon 
felül, amit az állam fizetett a vállalkozónak. Ez a korábbi évekhez képest a duplája volt, idén 
újra szinte megduplázódott volna. A tanuszodával kapcsolatban elmondta, hogy a tavalyi évben 
megkezdődött a próbaüzem. A bekövetkezett rezsiválság miatt az uszoda nem kezdte el 
működését. A 40 mFt-os gázszámla 400 mFt-ra emelkedett. Hangsúlyozta, hogy az uszoda nem 
önkormányzati intézmény, hanem a Nemzeti Sportügynökség intézménye. Tehát az 
önkormányzat az uszodának sem a rezsiköltségét, sem az ott dolgozók bérét nem fizeti. Az 
önkormányzat az uszodai beruházáshoz biztosította a telket, a közmű rákötéseket. Az 
önkormányzat vállalta továbbá az uszoda előtti járda megépítését, a kerítés és a kapuk 
elkészítését.
Összességében elmondható, hogy dolgos, nehéz évet zártak. A 320 mFt értékben elkészült 
projekten felül folyamatban van megvalósításra további 2,1 milliárd forint értékű projekt, ez 
összesen 2,5 milliárd forintot jelent három évre elosztva. Emellett biztosították a stabil 
működést. Bízik abban, hogy a rendkívüli gazdasági körülmények ellenére sikerült a többség 
számára érzékelhető módon előbbre lépni.

5



Köszönettel tartozik Sásdnak, a sásdiaknak a bizalomért, a türelemért, ami a közös munka 
legfontosabb alapja. Elmondta, hogy a sásdiak a jövőben is számíthatnak az önkormányzatra. 
Becsülettel dolgozva tesznek azért, hogy előrébb vigyék Sásdot. Előrébb lépjenek úgy, hogy az 
mindenki javára váljék.
Megköszönte a figyelmet.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek a beszámoló elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek kérdése, hozzászólása a javaslattal kapcsolatban.
Miután kérdés, hozzászólás a javaslattal kapcsolatban nem hangzott el, kérte a testületet, hogy 
szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

22/2023. (III.07.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
Sásd Város Önkormányzata 2022. évi tevékenységéről 
szóló beszámolót elfogadta.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester kérte a lakosságot, hogy a következő napirendi pont végén 
tegyék fel kérdéseiket, tegyék meg hozzászólásaikat.

2./ Sásd Város Önkormányzata 2023. évi költségv etési tervezetének ismertetése 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy mindenki kézhez kapta az írásos 
előterjesztést. A képviselő-testület a 2023. évi költségvetés I. fordulóját már megtárgyalta. 
Majd a közmeghallgatást követően véglegesíti II. fordulóban és elfogadja a költségvetési 
rendeletet. Kiemelte, hogy az idei költségvetésük főösszege majdnem 4 milliárd forint. Ez az 
összeg 2019. évben 2 milliárd forint alatt volt.

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető elmondta, hogy az ez évi költségvetést a „biztos 
krízis” jellemezheti. Sajnos mindenki számára tapasztalható az üzemanyag-, élelmiszeranyag
árak, rezsiköltségek nagymértékű emelkedése. A költségvetés kiadási főösszege 3,8 milliárd 
forint. Az idei évben a fejlesztési kiadás 2 milliárd forint. A tavalyi évben a működési kiadás 
1,5 milliárd forint volt, az idei évben 1,8 milliárd forint. A fejlesztéseknél elmondható, hogy a 
tavalyi évről áthoztak 1,1 milliárd forintot, amelyek elnyert pályázati pénzek. Továbbá tavalyi 
testületi döntések alapján az idei évre áthozott összegek is szerepelnek a költségvetésben. 
Például a Rózsa utca útfelújítása és 2023. évben 900 eFt-os plusz pályázati forrás, ami emeli a 
fejlesztési összeget. A tavalyi évről 1,3 milliárd forintos pénzmaradványt hoztak át az idei évre, 
ebből 1,1 milliárd forint a fejlesztési összeg.

6



Az idei évben több mint 600 mFt állami támogatást kapnak, ez kb. 450 mFt volt az előző évben. 
Elmondható, hogy olyan plusz 140 mFt állami támogatást kaptak, amely a működésük 
nehézségeit enyhítette.
A helyi iparűzési adóbevételük megemelkedése miatt az állam bizonyos támogatásokat 
lecsökkentett. Kiemelendő, hogy az idei évben szociális kiadásokra nulla forintot kaptak. 
Minden szociális célú kiadást, amit a testület nyújt a lakosság számára közvetlenül vagy 
közvetett formában, ez mind saját erőből történik. A költségvetésben szokásos mértékben 
tervezésre is került. Elmondta, nagy öröm, hogy beszélhetnek tartalékról. Az első fordulónál 18 
mFt-os tartalékot képeztek. Az idei évben személyi kiadásokra kb. 500 mFt-ot terveztek.
A tavalyi évben a dologi kiadásoknál 300 mFt-os szintet, az idei évben pedig 500 mFt-os szintet 
terveztek. Itt megjelenik a rezsi, a nyersanyag, az üzemanyag árainak emelkedése. A 
felújításoknál kiemelte, hogy a TOP-os pályázatok közül 15 olyan van, ami megjelenik a 
költségvetésükben. A felújítások szintje nagyon óvatosan kezelendő. Az árváltozások miatt a 
tavalyi évben elnyert több pályázat önerőt is igényelhet, amelyekkel szemben az előbb említett 
tartalékuk kevésnek bizonyulhat. Ugyanakkor vannak olyan várományos tételeik, remélt 
bevételeik, amelyek ennek képezhetik majd a forrását. Az idei év jellemzésénél kiemelendő, 
hogy mind az önkormányzat, mind az önkormányzati intézmények részéről nagyon 
fegyelmezett, takarékos gazdálkodásra van szükség.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy ez azt jelenti, hogy amiből a segélyeket, 
a csomagosztásokat, a lakáshoz jutási támogatásokat adják, ezen tételek összegét önerőből 
biztosítják a költségvetésben. Megköszönte a sásdi vállalkozóknak a befizetett adóbevételeket, 
amelyek révén is sikerül az önkormányzat gazdálkodását egyensúlyban tartani.
Javasolta a testületnek a költségvetésről szóló tájékoztató elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek kérdése, hozzászólása a javaslattal kapcsolatban.
Miután kérdés, hozzászólás a javaslattal kapcsolatban nem hangzott el, kérte a testületet, hogy 
szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

23/2023. (III.07.) KTE1. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
Sásd Város Önkormányzata 2023. évi költségvetésének 
tervezetéről szóló tájékoztatót elfogadta.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester kérte a lakosságot, tegyék fel kérdéseiket, 
hozzászólásaikat.

Molnár Attila sásdi lakos köszöntött mindenkit. Elmondta, amikor ő a képviselő-testület tagja 
volt, az a helyzet a mostani helyzettel össze nem hasonlítható. Sajnos a korábban megjelent 
pandémia, az orosz-ukrán konfliktus miatti válság a családok számára is kihat.
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Személy szerint minden jót kívánt a testületnek ahhoz, amit eltervezett, azt tudják 
megvalósítani. Itt nem kérdés van, feladatok vannak nagyon nehéz körülmények között.

Dr, Jusztinyer János polgármester elmondta, igyekezni fognak a rájuk bízott feladatokat, 
terheket úgy alakítani, viselni, hogy mindenkinek jobb legyen.

Varga Vince sásdi lakos elmondta, sajnos sokat jár az újtemetőbe. Sokszor tapasztalja, főleg, 
amikor esős idő van, hogy a temető előtti parkolónál sár van. Kérte a testületet, hogy tegyenek 
valamit ezügyben.
Talán a vasút felé a tükröt kellene megtolni, a meglévő betont összetörve ennek tetejére 
rászórni. Temetéskor is, ha sár van, áldatlan állapotok vannak. A temető előtt is gondolná, hogy 
legyen felfestés a szegély mellett.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy ezzel kapcsolatban már folytattak 
tárgyalásokat és megbíztak vállalkozót, aki ezen feladatokat elvégzi. A felfestéssel 
kapcsolatban elmondta, hogy intézkedni fog.

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

A polgármester mindenkinek jó egészséget kívánt, megköszönte a részvételt, a bizalmat, a 
türelmet.

A közmeghallgatást követően a képviselő-testület folytatta tovább munkáját.

3./ Beszámoló a leiárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés között 
átruházott hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb eseményekről 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy február 22-én átadta az óvodában a 
testület támogatásával megvásárolt légtisztító berendezést. Jelenleg már három ilyen gép van 
az óvodában. Február 23-án tartották a Közösségi Házban a Police Café című rendezvényt, 
amelyet a Vármegyei Rendőr Főkapitányság, illetve a Komlói Rendőrkapitányság szervezett. 
A rendezvényen személyesen vett részt. Kötetlen beszélgetés során lehetett polgárőröknek, 
rendőröknek, önkormányzati vezetőknek, a szociális szférában dolgozóknak beszélgetni 
gyermekvédelem, családon belüli erőszak, a közlekedésbiztonság kérdéséről. Sajnálta, hogy a 
sásdi polgárőrök nem voltak jelen. Elmondásuk szerint a rendezvényre nem kaptak meghívást. 
Elmondta, hogy a legnagyobb rend Sásdon a közlekedésbiztonsággal van. Az idei évben a 
Magyar Közút Zrt. felújítani tervezi a 66. sz. utat Mániától a Sásd belterületét is érintve a 
Kaposvári út végéig. Az út 11 tonnás burkolat megerősítést kapna és két járdaszigetet is 
építenének az útba. Az egyik járdasziget a Baranya-csatorna hídja előtt lenne, amit 
forgalomlassító szigetnek neveznek. A másik járdaszigetet pedig a Kaposvári úton a tervezik. 
Elmondta, hogy megkezdődött az elkerülő út tervezése is, ami Magyarszéket, Oroszlót és 
Sásdot is elkerülné. Sásdon ez a 66-os út a vargai elágazó utáni nagykanyart egyenesítené ki 
északi irányba, majd a 611-esre jönne vissza a vasúti átjáró fölött egy felüljáróval, aztán az 
újtelepet északról megkerülve nagyjából a paléi elágazónál jönne vissza. Ezzel kapcsolatos 
egyeztetésen vett részt. Elkezdődött a felmérés, illetve a régészeti vizsgálatokat megkezdték. 
Állítólag szerepel a tervben Sásd-Oroszló között lévő bukkanóknak valamilyen mértékű 
lenyírása is. Ha ez megvalósul, akkor Sásd belterületén eltűnnek a kátyúk, másrészt a már alig 
látható felfestéseket is, többek között a gyalogátkelőket, újra felfestik majd.
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Viszont arra kell számítani, hogy ez az idei évben óriási közlekedési fennakadásokhoz fog 
vezetni. Forgalom lesz Hömyéken, a Dózsa Gy. és Kossuth L. utcákban.

Székelv Szilárd képviselő véleménye szerint, ha megvalósul az elkerülő út, akkor a város 
lakosságát csökkenteni fogja. A kereskedelemre biztosan negatív hatással lesz. A 
térségközponti szerepük most megmutatkozik a szolgáltatásban, a kereskedelemben. 
Megfigyelhető, hogy zömében vidékiek vásárolnak lakóházat Sásdon. Elmondta, ami hasznot 
hoz a forgalomnak a csökkenése, annál jóval nagyobb kárt okoz azzal, hogy máshová költöznek 
majd az emberek. Az önkormányzat sokat tett a város fejlesztéséért, a funkciók kiüresednek, ha 
az emberek elköltöznek.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a megmaradó úthálózat önkormányzati 
fenntartásba kerülne. A Sásdot Oroszlóval összekötő bukkanós rész Oroszlóé lenne, ún. 
zsákutcának. Az elkerülő út a Soltút Kft. után kanyarodna vissza a régi útba.

Székely Szilárd képviselő kérte polgármester urat, ha lesz ilyen megbeszélés, akkor kéijen a 
tervezőktől erre vonatkozó tanulmányt is, ne csak a tervezésre. Nagyon sok munka van abban, 
hogy Sásd városa fejlődjön, vonzó térségközpont legyen. Nehogy ez a funkció gyengüljön, mert 
erőltetnek egy olyan fejlesztést, ami számukra nem is biztos, hogy kell, akár ellentétes hatást 
vált ki.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, biztos abban, hogy majd kikérik az 
önkormányzat véleményét, de ez egyelőre a távolabbi jövő kérdése. Most a meglévő út 
felújítására koncentrálnak.

Urvald Péter képviselő elmondta, hogy közlekedési szempontokból az elkerülő út megépítése 
a legjobb, viszont a város szempontjából nem biztos.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a forgalomcsillapító szigetek mellett 
kanyarodó sávot is terveznek a vargai elágazónál. Véleménye szerint távoli célról van szó, mert 
ha a közeljövőben építenék, akkor nem lenne értelme a 66-os útfelújításnak. Március 2-án 
Sásdon járt Gyopáros Alpár kormánybiztos úr, a Magyar Falu Programért és a Modem városok 
program fejlesztéséért felelős kormánybiztos, valamint Nagy Csaba országgyűlési képviselő úr 
és Junácski András közgyűlési alelnök úr. Megtekintették az uszodát, az óvodát, a bölcsődét. 
Megtekintették a városközponti építkezést, illetve vállalkozók közül az MTS-Oldtimer Kft-t. 
Nagyon örült annak, hogy utána kormánybiztos úr a Facebook bejegyzésében nagyon pozitívan 
nyilatkozott Sásdról. Külön is kiemelve az önkormányzati munkát és az ahhoz való gratulációt. 
Sásdon olyan fejlesztéseket, olyan megvalósult beruházásokat tekintettek meg, amelyeket 
pályázati forrásból finanszíroztak. A legutóbbi testületi ülésen döntöttek arról, hogy 
előfinanszírozzák az egyik kisbusznak a megvásárlását. A kisbuszt a testületi ülést követő 
napon megvásárolták, valamikor a jövő héten lesz átvehető. Átszervezik majd a buszoknak az 
üzembentartói jogát. Az alapítványi tulajdonú Renault kisbusznak az üzembentartói jogát a 
holnapi naptól átadják az ÁMK-nak. Ez azt jelenti, hogy így ennek a busznak a fenntartási 
költségeit abból a plusz forrásból fizetik, amit a 140 mFt-os keretben kaptak. Mivel a Közösségi 
Háznál használják a kisbuszt ebédhordás miatt, így ez a busz álljon rendelkezésére a Közösségi 
Ház és az itt működő Őszidő Nyugdíjasklub számára is. Nyilván a finanszírozása, a fenntartása 
is könnyebb lesz számukra, legalábbis ebben az évben. Ehhez a plusz forrás rendelkezésre áll. 
Ha már az Őszidő Klub részére is biztosítottak kisbuszt, úgy érzi, akkor nem hagyhatják ki a 
Sásdi Szociális Szolgálatot sem. Ott is működik egy nyugdíjas klub, régóta ígértek a 
Szolgálatnak kisbuszt, hiszen nagy szükségük van rá.
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A Szolgálat részére eddig biztosítottak egy ötszemélyes Dacia Dokker személyautót. 
Észrevehető, hogy egyre több a rongálás, egyre szemetesebb a város, egyre több az olyan nem 
kívánatos eset játszótereken, egyéb közterületeken, ami nem odavaló. Arra kérte a polgárőröket, 
hogy ne csak hétvégén, hanem hétköznap is járőrözzenek. Úgy nyilatkoztak, hogy ezt a 
jelenlegi létszámmal nem tudják vállalni. Megkérte Pintér Gábor alpolgármester urat, hogy 
segítse a polgárőröket azzal, hogy belép az egyesületbe. Hétköznapként ezzel az autóval 
körbejárná a legproblémásabb helyeket. Ezt alpolgármester úr vállalta, egyeztetett Bíró Beával, 
a Sásdi Polgárőr Egyesület vezetőjével, aki elsőre beleegyezett. Amikor konkrétumokra került 
volna a sor, akkor jelezte, hogy mégsem tudja biztosítani az autót, mert egy hosszabb átfutási 
ideje van annak, hogy valaki csatlakozzon a polgárőrséghez. A szabály szerint egyedül az 
autóban nem szabad ülni. Tehát a polgárőrautót nem tudták biztosítani.
Elmondta, hogy az ellenőrző koraiakra nagy szükség lenne. Megállapodtak alpolgármester 
úrral, hogy a saját autójával mindennap egy óra időtartamban körbejárja ezen helyeket. Vállalta, 
hogy ennek a napi 5-7 km-nyi költségét megtérítik számára. Megköszönte alpolgármester úr 
segítségét, hogy ezt vállalta.

Pintér Gábor alpolgármester elmondta, hogy a tegnapi napon találkozott egy társasággal. 
Most nem használták a játszóteret. Az ott tartózkodó gyerekek dulakodtak. Rájuk szólt, hogy 
nem szabad. Figyelmeztette őket a kamerafelvételekre.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy problémát okoz a szemetelés, a csikkek, 
dobozok eldobása. Úgy, hogy 4 fő női közmunkás van, ők is állandóan váltják egymást, mert 
nem jönnek ki egymással. Nem megengedhető, hogy Sásdot elárassza a szemét. Erre megoldást 
kell találni. Egyelőre azon dolgoznak, hogy a két üres közmunkás helyet feltöltsék. 
Amennyiben nem sikerül, akkor erre vissza kell térni és meg kell oldani. Sajnos mindegy hány 
db kukát raknak ki, ha nem a kukába dobják a szemetet.

Urvald Péter képviselő megkérdezte, hogy a Polgárőrség tagságában van változás?

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy nincs. Megkérdezte Urvald Péter 
képviselőt tagja-e az Egyesületnek?

Urvald Péter képviselő elmondta, hogy annak idején levizsgázott. Személy szerint polgárőr.

Dr. Jusztinger János polgármester kérte beszéljen Bíró Józsefnével autóügyben.
Megoldották az autó helyét, fedett helyre került. Az elnök hangsúlyozta, hogy aki nem polgárőr, 
az autóba nem ülhet bele.

Székely Szilárd képviselő elmondta, legközelebb úgy támogatja az egyesületet, ha 
együttműködnek. Amennyiben nem együttműködőek, akkor nem támogatja.

Urvald Péter képviselő elmondta, hogy a rendezvények biztosítását továbbra is vállalják. A 
városban időnként járőröznek. Elmondta, hogy az autó nemcsak Sásdon teljesít szolgálatot.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy összehívja a Sásdi Polgárőr Egyesületet. 
Fontos lenne a toborzás szervezése.

Dr. Kaidon Béla jegyző véleménye szerint a testület hívja meg az elnököt és számoljon be az 
egyesület működéséről.
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Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy segítenek a rendezvényeken. A Covid 
ideje alatt nagyon sokat segítettek. Személy szerint az autót nagyon ritkán látja.

Rabb Gvőzőné képviselő elmondta, hogy Magyarhertelenden egy vagy két ember 
folyamatosan járőrözik.

Takácsné Somogyvári Mária képviselő vállalta, hogy nyári időszakban hétvégén figyelik 
majd a szoborkertben lévő társaságokat.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek a beszámoló elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek kérdése, hozzászólása a javaslattal kapcsolatban.
Miután kérdés, hozzászólás a javaslattal kapcsolatban nem hangzott el, kérte a testületet, hogy 
szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

24/2023. (III.Q7.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés között átruházott 
hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb eseményekről 
szóló beszámolót elfogadta.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester 

Székely Szilárd képviselő távozott a testületi ülésről.

4./ Sásdi Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi költségvetésének elfogadása
Sásd Város Önkormányzata 2023. évi költségvetési rendeletének megalkotása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető

írásbeli előterjesztés -  a Sásd és Térsége Terület- és Humánfejlesztési Nonprofit Kft. 
kérelme, a 2023. évi költségvetés -  a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy március 2-án Kovács Lilla iskolaigazgató 
kérelemmel fordult az önkormányzat felé. Kérelmében leírta, hogy március 28-án Suliga 
csoport bajnokságot szerveznek az általános iskolában. Különböző csapatok érkeznek Sásdra. 
Szeretnék a csapatokat megvendégelni, bográcsgulyást készítenének számukra, de nincs rá 
pénzük. Ehhez lenne szükségük anyagi támogatásra. Leírta, hogy 55-60.000,-Ft-ból hozható ki 
a vendéglátás. Igazgató asszony minden segítséget megköszönt.

Urvald Péter képviselő megkérdezte, hogy lengyel gyerekek fogadására kértek-e támogatást 
az önkormányzattól?

11



Dr. Jusztinger János polgármester a kérdésre válaszolva elmondta, hogy nem kértek. 
Javasolta, hogy az általános iskolának 55.000,-Ft támogatást nyújtsanak.

Megkérdezte, van-e valakinek kérdése, hozzászólása a javaslattal kapcsolatban.
Miután kérdés, hozzászólás a javaslattal kapcsolatban nem hangzott el, kérte a testületet, hogy 
szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

25/2023. < 111.07.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a Sásdi Általános Iskola igazgatójának kérelmét támogatja.
A Képviselő-testület a március 28-án tartandó iskola rendezvényhez 
55.000,-Ft összegű támogatást biztosít.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Kaidon Béla jegyző elmondta, hogy a testület a költségvetés I. fordulójának tárgyalásánál 
olyan közbenső döntést hozott, hogy a polgármester nevében levélben kérjenek a Sásd és 
Térsége Terület- és Humánfejlesztési Nonprofit Kft-től írásos tájékoztatót a működésükről. A 
testület tudni szeretné, hogy mire nyújt támogatást. A Kft. levele megérkezett, amit a testület 
tagjai kézhez kaptak. A Kft-nél egy intézményvezető és három fő dolgozik. A tevékenységük 
tekintetében 138 kihelyezett készülékük van. Az esetszámok havi bontásban levezetésre 
kerültek, januártól decemberig átlagosan kb. 6 esetszámuk van a jelzőkészülékekre. Elmondta, 
hogy két gyermeket szállítanak mindennap speciális iskolába, minden reggel és délután mennek 
értük. A gyerekek csak ilyen iskolába járhatnak, mert mozgásképtelenek, önállóan nem tudnak 
közlekedni.

Urvald Péter képviselő megkérdezte a költségvetés I. fordulójánál mennyi támogatásról 
beszéltek?

Dr. Kaidon Béla jegyző elmondta, hogy 700 eFt-ról esett szó.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a tavalyi évben 600 eFt támogatásról 
döntött a testület.

Kaidon Béla jegyző elmondta, hogy a tavalyi működési költségekre 24.200 eFt-ot mutattak ki. 
Az idei bevétel -  a tervezett támogatás nincs benne -3 0  mFt. 6 mFt-os különbözetről van szó. 
Az energiaköltség nem szerepel az anyagban. A költségvetésükben kimutatták, hogy hiányzik 
1.800 eFt a működésükhöz.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy az önkormányzat és a Kft. közös pályázata 
alapján vállalták, hogy az önkormányzat konferenciákon, rendezvényeken részt vesz. A Kft. 
biztosítja az utazási költséget, a szállást, az étkezést. Megérkezett a meghívó, ami március 29- 
31-re szól. A rendezvény Horvátországban lenne.
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A meghívás 3 főre vonatkozik. Személy szerint nem tud részt venni ezen a rendezvényen. 
Március 3-án érkezett egy újabb megkeresés. Lehetőséget biztosítanak arra, hogy a 3 napból 1 
napot is lehet vállalni. Természetesen így külön busszal tudnak a részt vevők utazni. A Kft. 
biztosítja a gépjármű üzemanyagköltségének megtérítését.

Takácsné Somogyvári Mária képviselő vállalta a rendezvényen való részvételt, ami március 
30-án lesz.

Pál Csaba képviselő vállalta a rendezvényen való részvételt.

Urvald Péter képviselő vállalta a rendezvényen való részvételt.

Dr, Jusztinger János polgármester elmondta, hogy a holnapi nap folyamán jelezni fogják a 
Kft. felé a rendezvényen résztvevők névsorát.
Javasolta a testületnek, hogy a Sásd és Térsége Terület- és Humánfejlesztési Nonprofit Kft. 
részére nyújtson 700 eFt támogatást.

Megkérdezte, van-e valakinek kérdése, hozzászólása a javaslattal kapcsolatban.
Miután kérdés, hozzászólás a javaslattal kapcsolatban nem hangzott el, kérte a testületet, hogy 
szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

26/2023. (III.07.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a Sásd és Térsége Terület- és Humánfejlesztési Nonprofit Kft. kérelmét 
megtárgyalva az éves működésükhöz az önkormányzat költségvetéséből 
700.000,-Ft vissza nem térítendő támogatást biztosít.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek az írásban kiadott, jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolt Sásdi Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi költségvetésének 
elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek kérdése, hozzászólása a javaslattal kapcsolatban.
Miután kérdés, hozzászólás a javaslattal kapcsolatban nem hangzott el, kérte a testületet, hogy 
szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:
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Sásd Város Képviselő-testületének 

27/2023. ( III.07.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az írásban kiadott, 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolt Sásdi Közös Önkormányzati Hivatal 
2023. évi költségvetését elfogadta.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek az írásban kiadott, jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolt Sásd Város Önkormányzatának 2023. évi költségvetési rendeletének 
elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek kérdése, hozzászólása a javaslattal kapcsolatban.
Miután kérdés, hozzászólás a javaslattal kapcsolatban nem hangzott el, kérte a testületet, hogy 
szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta:

Sásd Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
5/2023. (IIL9.) önkormányzati rendelete

Sásd Város Önkormányzata 2023. évi költségvetéséről

(A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.)

5./ Beszámoló a bölcsőde működéséről, önköltség, térítési díi meghatározása 
Előadó: Gálné Banizs Gabriella ÁMK igazgató 

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető

Az írásbeli előterjesztés -  a Sásdi AMK Meserét Óvodája és Bölcsődéje, bölcsődei 
szervezeti egység 2022. évi beszámolója, a 2023. évi költségvetése és önköltségszámítása -  
a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Koszorús Tímea aljegyző elmondta, hogy a bizottság tárgyalta a napirendi pontot. Elmondta, 
hogy a gondozási díjemelésben most nem célszerű gondolkodni, legfeljebb majd 
szeptemberben.

Rabb Gvőzőné a Népjóléti Bizottság elnöke elmondta, hogy a bizottság tárgyalta a napirendi 
pontot, a testületnek elfogadásra javasolta.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek a beszámoló elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek kérdése, hozzászólása a javaslattal kapcsolatban.
Miután kérdés, hozzászólás a javaslattal kapcsolatban nem hangzott el, kérte a testületet, hogy
szavazzanak.
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Sásd Város Képviselő-testületének 
28/2023. <11107.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
az ÁMK Bölcsőde működéséről szóló előterjesztéshez becsatolt írás 
beszámolót elfogadta. Az önköltség, térítési díj meghatározására 
betelj esztett írásos javaslatot jóváhagyja.

Határidő: azonnal, illetve 2023. december 31.
Felelős: Dr. Jusztinger János polgármester

6./ Beszámoló az ÁMK Művelődési Központ és Könyvtára működéséről, a 2023. évi 
munkaterv elfogadása
Előadó: Gálné Banizs Gabriella ÁMK igazgató

Meggy esi Mónika intézményegység-vezető

írásbeli előterjesztés az intézményegység 2022. évi munkájáról, a Sásdi ÁMK Városi 
Könyvtára és Művelődési Központja munkaterve, a Sásdi ÁMK Városi Könyvtár és 
Művelődési Központ 2022. évi beszámolója, a Sásdi ÁMK Városi Könyvtár és Művelődési 
Központ 2023. évi munkaterve, az SZMSZ módosító javaslata a jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva.

Meggvesi Mónika intézményegység-vezető az írásos előterjesztéséhez elmondta, köszöni a 
testület támogatását. Külön megköszönte az idei költségvetésben biztosított összegeket. Mindez 
fontos az elképzeléseik, a rendezvényeik megvalósítása érdekében.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek a beszámoló elfogadását. 
Megkérdezte, van-e valakinek kérdése, hozzászólása a javaslattal kapcsolatban.
Miután kérdés, hozzászólás a javaslattal kapcsolatban nem hangzott el, kérte a testületet, hogy 
szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 
29/2023. QII.07.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az írásban kiadott, 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolt Sásdi ÁMK Városi Könyvtára és 
Művelődési Központja intézményegység beszámolóját a 2022. évi 
közművelődési tevékenységéről, az intézmény egy ség 2023. évi 
munkatervét, a Sásdi ÁMK Városi Könyvtára és Művelődési Központja 
intézményegység beszámolóját a 2022. évi könyvtári tevékenységéről, az 
intézményegység 2023. évi munkatervét elfogadta.

Határidő: április 1.
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:
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Koszorús Tímea aljegyző tájékoztatta a testületet, hogy felmerült az ÁMK igazgatóhelyettesi 
pozícióval kapcsolatosan a pontosítás és további módosítás szükségessége. Az 
igazgatóhelyettes feladatkörét kell felülvizsgálni, belekerülnek olyan feladatok például, 
amellyel a konyhák, a közétkeztetés irányítása tekintetében gyakorol hatáskört.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta az SZMSZ módosítását az írásos előterjesztés 
szerint.

Megkérdezte, van-e valakinek kérdése, hozzászólása a javaslattal kapcsolatban.
Miután kérdés, hozzászólás a javaslattal kapcsolatban nem hangzott el, kérte a testületet, hogy 
szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

30/2023. (111.07.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az írásban kiadott, 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolt Sásdi Általános Művelődési Központ 
Szervezeti és Működési Szabályzatának módosításával egyetért.

Határidő: április 1.
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

7./ Beszámoló a szociális étkeztetés működéséről, önköltség, térítési díj meghatározása 
Előadó: Koszorús Tímea aljegyző

írásbeli -  a szociális étkeztetés működéséről, a szociális rendelet módosításáról a 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Koszorús Tímea aljegyző elmondta, hogy ebben az esetben nem tekinthetnek el a térítési díj 
emelésétől. Gondot okozott a feladatellátásban a megnövekedett igény, nem feltétlenül a 
konyha kapacitásával, sokkal inkább a szállító szolgálatnak a kapacitása nem bírta el a 
kiszállított ebédnek a mennyiségét. Emiatt korlátozást kellett bevezetnie a bizottságnak. 
Látható, hogy működik a dolog, a tavalyihoz képest mindössze 2 fővel viszik többhöz az ebédet 
a tavalyi márciusi számhoz képest. Annak érdekében, hogy ez fenntartható legyen, jelentős 
mértékben kell emelni a díjat, amit egyébként a szállítás költségei vagy a közlekedési költségek 
is indokolnak. A kiszállításnak a díja 40%-os emelést tartalmaz. A testületnek javasolja 
elfogadni a beszámolót, továbbá a térítési díj emelése miatt a szociális rendelet módosítását is.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, szinte csoda, hogy ez a feladat, szolgáltatás 
ennyi emberrel ellátható. Megköszönte a konyha dolgozóinak a munkáját. Javasolta a 
testületnek a szociális étkeztetés működéséről szóló beszámoló elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek kérdése, hozzászólása a javaslattal kapcsolatban.
Miután kérdés, hozzászólás a javaslattal kapcsolatban nem hangzott el, kérte a testületet, hogy
szavazzanak.
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Sásd Város Képviselő-testületének

31/2023. (III.07.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az írásban kiadott, 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolt szociális étkeztetés működéséről szóló 
beszámolót elfogadta.
Az önköltség, térítési díj 2023. évre vonatkozó díjtételeit a rendelet melléklete 
tartalmazza.

Határidő: április 1.
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek az írásban kiadott szociális 
rendelettervezet elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek kérdése, hozzászólása a javaslattal kapcsolatban.
Miután kérdés, hozzászólás a javaslattal kapcsolatban nem hangzott el, kérte a testületet, hogy 
szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta:

Sásd Város Önkormányzata Képviselő-testületének

6/2023. (III.09.) önkormányzati rendelete

Egyes szociális és gyermekvédelmi ellátásokról és szolgáltatásokról szóló 14/2021. (X.7.)
önkormányzati rendelet módosításáról

(A rendelet teljes szövege a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.)

8./ Sásd Város Önkormányzata 2023. évi Közbeszerzési Tervének elfogadása 
Előadó: Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető

írásbeli előterjesztés a 2023. évi közbeszerzési tervről a jegyzőkönyv mellékletként 
csatolva.

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető elmondta, hogy minden évben kötelező a 
közbeszerzési tervet elfogadni, a tartalmát viszont rugalmasan lehet kezelni, amennyiben 
pontosítani szükséges.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek a kiadott közbeszerzési terv 
elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek kérdése, hozzászólása a javaslattal kapcsolatban.
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Miután kérdés, hozzászólás a javaslattal kapcsolatban nem hangzott el, kérte a testületet, hogy 
szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 
32/2023. (III.07.) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az írásban kiadott, 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolt Sásd Város Önkormányzatának 2023. évi 
Közbeszerzési Tervét elfogadta.

Határidő: április 1.
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

9.1 Fonvódligeti gy ermeküdülő 2023. évi üdülési díjainak megállapítása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető

írásbeli előterjesztés a fonyódligeti üdülő üdülési 2023. évi díjairól a jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester nagyon jó  dolognak tartja, hogy idén is működni fog az 
üdülő. Az üdülő működéséhez tavalyi évben is sikerült plusz forrást biztosítani.

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető elmondta, hogy 5 főkategória van. Az anyagban 
látható, hogy 16-23-62%-os áremeléssel terveztek. Kiemelte, hogy Fonyódligeten is emelték az 
idegenforgalmi adót 400,-Ft-ról 500,-Ft-ra. Jelenleg 5 csoport jelentkezett.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy ezek az árak még mindig a piaci árak alatt 
vannak.
Javasolta a testületnek a kiadott anyag elfogadását.

Megkérdezte, van-e valakinek kérdése, hozzászólása a javaslattal kapcsolatban.
Miután kérdés, hozzászólás a javaslattal kapcsolatban nem hangzott el, kérte a testületet, hogy 
szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének 
33/2023. (III.07.) KTH, számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az írásban kiadott, 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolt fonyódligeti gyermeküdülő 2023. évi 
üdülési díjait elfogadta.

Határidő: április 1.
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

18



10. / Sásd Város Önkormányzatának pályázata a 2023. évi lakossági víz- és
csatornaszolgáltatási támogatás igénylésére 
Előadó: Dr. Kajdon Béla jegyző

r

írásbeli előterjesztés a határozati javaslatról a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva.

Dr. Jusztinger János polgármester elmondta, hogy az írásos előterjesztést mindenki kézhez 
kapta. Javasolta elfogadni az írásban kiadott határozati javaslatot.

Megkérdezte, van-e valakinek kérdése, hozzászólása a javaslattal kapcsolatban.
Miután kérdés, hozzászólás a javaslattal kapcsolatban nem hangzott el, kérte a testületet, hogy 
szavazzanak.

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Sásd Város Képviselő-testületének

34/2023. 1111.07. ) KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2023. évi lakossági víz- és 
csatomaszolgálgatás támogatására pályázatot nyújt be a Magyar Államkincstár felé.
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az állami támogatás igénylésének 
benyújtására és a pályázattal kapcsolatos teendők lebonyolítására.

Határidő: március 20.
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

11. / Személvgén jármű értékesítése
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Dr. Jusztinger János polgármester a kisbuszokkal kapcsolatban elmondta, hogy a Sásdi 
Szociális Szolgálat részére biztosítanak egy 9 személyes kisbuszt. így a korábban számukra 
üzemeltetésre átadott Dacia Dokker személygépkocsit értékesítenék. A Dacia Dokker dobozos, 
5 személyes, dupla tolóajtós személyautó, sima benzines motorral. Véleménye szerint 3 mFt- 
ért hirdessék meg. Az önkormányzat a gépjárművet 2015-ben 3.200 eFt-ért vásárolta.

Dr. Kaidon Béla jegyző elmondta, hogy gépjármű friss műszakival rendelkezik. Véleménye 
szerint ezt a gépkocsit 3.200 eFt-3.300 eFt irányárért hirdessék meg. A testület hatalmazza fel 
polgármestert, hogy a vételárból lefelé 15%-kal eltérhet.

Dr. Jusztinger János polgármester javasolta a testületnek, hogy a jegyző által javasolt 
feltételekkel hirdessék meg eladásra a gépjárművet.

Megkérdezte, van-e valakinek kérdése, hozzászólása a javaslattal kapcsolatban.
Miután kérdés, hozzászólás a javaslattal kapcsolatban nem hangzott el, kérte a testületet, hogy
szavazzanak.
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Sásd Város Képviselő-testületének

35/2023. (III.07.') KTH. számú határozata

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete értékesítésre meghirdeti a 
Dacia Dokker típusú NBG-423 frsz-ú gépjárművét értékesítésre.
Irányár: 3.300.000,-Ft.
A testület felhatalmazza polgármesterét, hogy az irányárból 15 %-kal 
eltérhessen.

Határidő: március 20.
Felelős : Dr. Jusztinger János polgármester

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Dr. Jusztinger János polgármester mindenkinek megköszönte a megjelenést, a testület zárt 
ülés keretében folytatta tovább ülését.

Kmft.

® " ‘ O Í \
C f  %

.  L w jf í f  is  }

V ,í

/r. Kájdon Béla 
jegyző
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Sásd Járásszékhely Város Polgármesterétől 
7370 SÁSD, DÓZSA GY. u. 32. TEL.: 72/576-520 

e-mail: polgarmester@sasd.hu

M E G H Í V Ó

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2023, március 7. napján /kedden/ 
18 órai kezdettel közmeghallgatással egybekötött testületi ülést tart, amelyre szavazati, 
tanácskozási joggal meghívom, megjelenésére feltétlenül számítok.

Az ülés helye: Közösségi Ház Étterme
7370 Sásd, Szent I. u. 25-27.

N a p i r e n d i  j a v a s l a t :

1. / Beszámoló Sásd Város Önkormányzata 2022. évi tevékenységéről
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

2. / Sásd Város Önkormányzata 2023. évi költségvetési tervezetének ismertetése
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető

3. / Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két testületi ülés között
átruházott hatáskörben hozott döntésekről, valamint a fontosabb eseményekről 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

4. / Sásdi Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi költségvetésének elfogadása
Sásd Város Önkormányzata 2023. évi költségvetési rendeletének megalkotása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető

5. / Beszámoló a bölcsőde működéséről, önköltség, térítési díj meghatározása
Előadó: Gálné Banizs Gabriella ÁMK igazgató 

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető

6. / Beszámoló az ÁMK Művelődési Központ és Könyvtára működéséről, a 2023. évi
munkaterv elfogadása
Előadó: Gálné Banizs Gabriella ÁMK igazgató

Meggyesi Mónika intézményegység-vezető

7./ Beszámoló a szociális étkeztetés működéséről, önköltség, térítési díj meghatározása 
Előadó: Koszorús Tímea aljegyző

8./ Sásd Város Önkormányzata 2023. évi Közbeszerzési Tervének elfogadása 
Előadó: Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető

9./ Fonyódligeti gyermeküdülő 2023. évi üdülési díjainak megállapítása 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

Nagy Lajos László pénzügyi irodavezető

mailto:polgarmester@sasd.hu
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10. / Sásd Város Önkormányzatának pályázata a 2023. évi lakossági víz- és
csatomaszolgáltatási támogatás igénylésére 
Előadó: Dr. Kajdon Béla jegyző

11. / Beszámoló a polgármester és a Népjóléti Bizottság átadott hatáskörében hozott
döntésekről
Előadó: Rabb Győzőné a Népjóléti Bizottság elnöke

A képviselő-testület fllésére tanácskozási joggal meghívandó:
1. / Dr. Hevesi Éva a Hegyháti Járási Hivatal vezetője
2. / Baranya Megyei Kormányhivatal Törvényességi Főosztály Pécs
3. / Galambosné Wagner Éva Sásd Város Német Nemzetiségi Önkormányzat elnöke
4. / Orsós József Sásd Város Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke
5. / Fodor István a FIDESZ Sásdi Szervezetének elnöke
6. / Zima István a KDNP Sásd Városi Szervezetének elnöke
7. / Gálné Banizs Gabriella az AMK igazgatója
8. / Meggyesi Mónika intézményegység-vezető
9. / Nagy Szilvia a Sásdi Család- és Gyermekjóléti Központ vezetője
10. / Merk Zsolt a Sásd Városgazdálkodási Nonprofit Kft. ügyvezetője
11. / Győriné Korom Viktória külsős bizottsági tag
12. / Orsós Józsefné külsős bizottsági tag
13. / Bíró Józsefné a Sásdi Polgárőr Egyesület vezetője

Az 1-2./ napirendi pontokat a képviselő-testület közmeghallgatás keretében tárgyalja 
meg.

A 11./ napirendi pont zárt ülés keretében kerül megtárgyalásra.

A napirendi pontok fontosságára való tekintettel számítok a Tisztelt Képviselők 
megjelenésére!

Sásd, 2023. február 28.

Dr. Jusztinger János 
polgármester



Sásd Járásszékhely Város Polgármesterétől 
7370 SÁSD, DÓZSA GY. u. 32. TEL.: 72/576-520 

e-mail: polgarmester@sasd.hu

M E G H Í V Ó

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete közmeghallgatást tart, amelyre ezúton 
tisztelettel meghívja a város polgárait.

A közmeghallgatás időpontja: 2023. március 7. Kedd 18.00 óra

A közmeghallgatás helye: Közösségi Ház Étterme
Sásd, Szent Imre u. 25-27.

J a v a s o l t  n a p i r e n d :

1./ Beszámoló Sásd Város Önkormányzata 2022. évi tevékenységéről 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

2.1 Sásd Város Önkormányzata 2023. évi költségvetési tervezetének ismertetése 
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

A közmeghallgatásra minden érdeklődőt szeretettel várunk. 

S á s d ,  2023. február 27.
Dr. Jusztinger János 
Sásd Város polgármestere

Sásd Járásszékhely Város Polgármesterétől 
7370 SÁSD, DÓZSA GY. u. 32. TEL.: 72/576-520 

e-mail: polgarmester@sasd.hu

M E G H Í V Ó

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete közmeghallgatást tart, amelyre ezúton 
tisztelettel meghívja a város polgárait.

A közmeghallgatás időpontja: 2023. március 7. Kedd 18.00 óra

A közmeghallgatás helye: Közösségi Ház Étterme
Sásd, Szent Imre u. 25-27.

J a v a s o l t  n a p i r e n d :

1. / Beszámoló Sásd Város Önkormányzata 2022. évi tevékenységéről
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

2. / Sásd Város Önkormányzata 2023. évi költségvetési tervezetének ismertetése
Előadó: Dr. Jusztinger János polgármester

A közmeghallgatásra minden érdeklődőt szeretettel várunk. i
\ I

S á s d ,  2023. február 27.
Dr. Jusztinger János 
Sásd Város polgármestere
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J E L E N L É T I  Í V

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2023. március 7. napján megtartott 
közmeghallgatáson, mint nyilvános képviselő-testületi ülésen megjelent képviselők

részére

Dr. Jusztinger János

Pintér Gábor

Pál Csaba

Rabb Győzőné 

Székely Szilárd

Takácsné Somogyvári Mária v fa tó M x fXÓM.

Urvald Péter



J E L E N L É T I  Í V

Sásd Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2023. március 7. napján megtartott 
közmeghallgatáson, mint nyilvános képviselő-testületi ülésen megjelent meghívottak

részére

Dr. Kaj dón Béla 

Koszorús Tímea 

Nagy Lajos László

Dr. Hevesi Éva 

Galambosné Wágner Éva 

Orsós József 

Fodor István 

Zima István 

Merk Zsolt 

Orsós Józsefné 

Győriné Korom Viktória 

Bíró Józsefné 

Gálné Banizs Gabriella 

Meggyesi Mónika 

Nagy Szilvia
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Baranya Megyei Kormányhivatal képviseletében:


